
Prezident Klaus o zuřivých vzteklých psech:
“Páni Vystrčilové, kteří kvůli stavu Zemana
štěkali, by měli spáchat harakiri!”
- CZ24 News | 10. listopadu 2021

ČESKO: Václav Klaus v pořadu Pressclub na Frekvenci 1 prohlásil, že to on jako první uklidnil
šílenství kolem stavu prezidenta Miloše Zemana. Podle bývalé hlavy státu by „páni Vystrčilové měli
spáchat harakiri“.

„Byl jsem ten, kdo po návštěvě prezidenta před třemi týdny jako první obrátil šílenství, zejména
Senátu, kterému nešlo o zdraví prezidenta, ale o jeho nedočkavost. Aby někoho smetl z funkce,“
prohlásil exprezident.

Sám se prý poté pokusil situaci neutralizovat prohlášením, že podle něj bude Zeman elementárních
činů schopen. „A o to jde. Nezkoumejme, zda může vykonávat tisíc funkcí, ale ty, které jsou potřeba:
že je schopen přijmout demisi vlády či pověřit někoho nového jmenováním vlády. To se mi zdá
nesporné,“ pokračoval.

Následně si do Senátu v čele s Milošem Vystrčilem (ODS) opět rýpl. „Kolik stejných lidí štěkalo, teď
jsou potichu. Myslím, že by páni Vystrčilové měli spáchat harakiri. Kdybychom byli v Japonsku, tak
by japonský Vystrčil určitě harakiri spáchal,“ tvrdil.

Podle Klause se však na Moravě či Vysočině tato „móda bohužel ještě nezavedla“. „Takže ve funkci
zůstane nadále,“ dodal. Jelikož měl možnost Zemana, který je léčen v Ústřední vojenské nemocnici,
navštívit, tak dokázal i zhodnotit rozhovor, který prezident poskytl Frekvenci 1. „Působil na mě jako
mnohem uzdravenější člověk. Je to posun a pro každého člověka by to mělo být dobře,“ sdělil.

Doplnil, že bude chtít prezidenta, až to bude možné, navštívit. „Tehdy šlo o něco jiného.
Nenavštěvovali jsme se tak často, ale nemohl jsem snést ten hrubý atak na prezidenta a totální
osamocení, ve kterém tehdy byl. Také jsem byl léčen v ÚVN a využil jsem toho, že jsem šel na
kontroly a zeptal se, zda by se hodilo ho navštívit,“ uzavřel Klaus s tím, že nyní podle něj Zeman není
tak osamocený jako tehdy.
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